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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:2046 Privata markägare som riskerar att drabbas hårdare vid nya 
elledningsgator

Nya ledningsgator behövs, men Sverige behöver jobba hårdare med att gräva 
ned sina elledningar än att bygga nya luftledningsgator.

Flera lantbrukare, skogsägare och markägare har hört av sig angående 
behandlingen när man ska dra nya ledningar över deras marker.

De är djupt bekymrade över att deras marker värderas mindre än statliga 
reservat vid ledningsdragning. Att man tar större hänsyn när ett reservat ska 
belastas med nya ledningar än man gör när man tar privata markägares marker i 
besittning för nya ledningsgator. Att man försöker välja andra vägar än att dra 
ledningsgatorna genom reservatet, vilket gör att grannfastigheter till reservat 
kan bli drabbade och riskerar att få ledningsgatan på sin fastighet i stället.

Äganderätten är grundlagsskyddad och ska respekteras, och det kan knappast 
vara rimligt att staten först lägger under sig nya marker i form av reservat och 
att man sedan inte vill belasta dessa med några intrång i form av nya 
ledningsgator, medan man tvingar privata markägare att ha ledningsgatorna 
över sina marker i stället. 

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är: 

 

Tar samhället verkligen större hänsyn till reservaten än vad man gör till de 
privata markägarna när man planerar nya elledningsgator, och vad avser 
statsrådet i så fall att göra för att ändra på detta?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-03
Besvaras senast
2021-03-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


